
 
1960 – 1969 
 
Styrelser under 60 talet: 
År Ordf vic.ordf Sekrt. Kassör  Klubbm. 
1960 W. Andersson Harry Dafgård Sven Lagergren Nils Hansson Åke Karlsson 
1961 W. Andersson Harry Dafgård Sven Lagergren Nils Hansson Åke Karlsson 
1962 W. Andersson K-E Johansson Sven Lagergren Hugo Johansson Sten Dahlöf  
1963 Herbert Holm Åke Eriksson Abbe Sjöstrand K-E Johansson Sten Dahlöf 
1964 Herbert Holm Åke Eriksson Abbe Sjöstrand K-E Johansson Sten Dahlöf 
1965 Herbert Holm Åke Eriksson Abbe Sjöstrand K-E Johansson Lars-Erik Holm  
1966 Jan Johansson Åke Eriksson Abbe Sjöstrand K-E Johansson Lars-Erik Holm 
1967  Jan Johansson K-G Henningsson Abbe Sjöstrand Yngve Larsson Lars-Erik Holm 
1968 Nils Mattsson K-G Henningsson Abbe Sjöstrand Yngve Larsson Lars-Erik Holm 
1969 Nils Mattsson Allan Åkerman K-G Henningsson Yngve Larsson Lars-Erik Holm 
 
 
19 feb 1960  Årsmöte kl 19:30 

§1 
Ordf. öppnade mötet och konstaterade att kallelse skett genom annons i ELA i vanlig ordning. Trots 
detta hade endast från styrelsen infunnit sig Viktor Andersson, Harry Dafgård, Nils Hansson, Abbe 
Sjöstrand och undertecknad. Av de aktiva seglarna endast Åke Eriksson, Holger Johansson och Åke 
Karlsson och av juniorerna Jan Johansson och Lasse Holm, alltså tio stycken. 

§2 
Beslöts att man skulle vänta till 20:30 för att se om det kom fler och under tiden utdelades inbjudan till 
Marsstrand, beskådades ritningarna på GKSS-ekan, diskuterades beställningen hos Munters båtvarv 
och priser på segel till ekorna. Vidare såg man på Sällskapets ekonomi och konstaterades att kontanta 
medel saknades. Konstaterades att intresset för Sällskapet och båtbeståndet är i ständigt sjunkande och 
att man i fortsättningen helt får satsa på juniorverksamheten.  
 

§3 
Då inte fler medlemmar anlänt beslöts att årsmötet skulle ajouneras till torsdagen den 10 mars kl 19:00 
å Frimurarlogen , andra våningen och att kallelse skall ske per post. Var efter man skildes åt för denna 
gång.  
 
 
10 mars 1960   Ajonerat årsmöte 

§8 
Åke Eriksson rapporterade att ekorna äro under byggnad och komma att lev. i rätt tid. VSS-
mätningsmän får utfärda mätbrev.  
Sekr. skall begära perm. no. I förskott från GKSS, varefter seglen skall beställas. 
Ordf. skall ordna med lotteritillstånd på den ena ekan. Likvida medel får lånas i VBG. Sparbank. 
 
 
30 april 1960  Vårmöte 

§3 
Rapporterar ordf. från ett sammanträde med VMK och DK angående båthusen å Skräcklan. Dessa 
skola ovillkorligen vara borta den 1/6 och platsen vara avröjd och städad. Dock skall båtar även i 
fortsättningen få uppläggas där, men klubbarna skall inkomma till DK med förslag på en enhetlig 



täckning. Staden skall avplana ett markområde och event. även bygga ett skjul gör uppläggning av 
täckningsmaterialet på sommaren.  
 

§5 
Betr. seglingsprogrammet, ser det ej så lovande ut i år, enär det snart inte finnes båtar som ställer upp, 
men beslöts tillv. Torsdagssegling den 2/6 och 16/6 samt Vårträffen i Sikhall i 12/6 1960. Till den 
senare skall eventuella ytterligare seglingar föreslås av seglingsnämnden. Uttagning av båtar till 
”Vänerpokalen” beslutas av styrelsen. Klubbmästaren ordnar en ”sillsexa” i samband med vårträffen.  
 

§6 
Betr. GKSS-ekorna meddelades att en är så gott som klar och den andra blir färdig i mitten eller början 
av juli. Sekreteraren fick i uppdrag att undersöka hur det är med registreringssavgiften hos GKSS samt 
att beställa segel när reg. nr. erhållits meddelas även att Wäinö Salonen snart har en eka klar, varför det 
nu kan bli tre i samma klass. I enl. av detta beslöts att ej lotta ut ekorna i år, utan att man genom ett lån 
i sparbanken, skall försöka klara finanserna. Att förestå ekorna utsågos Åke Eriksson och Herbert 
Holm och under deras överinseende skall Yngve Larsson och Sten Dahlöf handhava den direkta 
skötseln och utlåningen.  
 
 
 
8 juni 1960                           Nystart av VSS Junioravdelning 
 
Protokoll fört vid VSS, junioravdelnings sammanträde  i klubblokalen den 8-6-1960 

 
§1 

Mötet öppnades av Herbert Holm som hälsade välkommen och redogjorde för sektionens syfte mål 
samt lämnade en del tips angående återupptagandet av densamma. 
 

§2 
Enhälligt beslöts att en styrelse på fem ledamöter skulle väljas  att sköta löpande ärenden samt arbeta 
för att föra fram juniorseglingen. Givetvis skall sektionen fungera inom Vänersborgs Segel Sällskap 
och ha deras bestämmelser att följa.  
 

§3 
Styrelsen fick följande sammansättning. Ordf. Jan Johansson, sekr. Yngve Larsson, kassör Lars-Erik 
Holm, klubbmästare Jan Filipsson och materialförvaltare Stig Dalöv.  
 

§4 
Till revisorer valdes två seniorer Åke Eriksson och Herbert Holm.  
 

§5 
Mötet beslöt att om det är möjligt klara den ekonomiska sidan själva. För att ej anstränga 
huvudstyrelsens kassa.  

§6 
Två lotterier anordnades omgående. Jan Johansson och Lasse Holm sköter om ett. Yngve Larsson och 
Jan Filipsson ett.  
 

§7 
Till junioseglingarna i Lysekil utsågs genom röstning, Jan Johansson och Lasse Holm att segla Tärn 
ange samt Yngve Larsson Gullmarseka, medan Jan filipsson och Stig Dahlöv utsågs som reserver 
genom lottning.  
 



§8 
Undertecknad fick i uppdrag att vid huvudstyrelsens möte begära upplysningar angående möteslokal, 
seglarläger m.m.  
 

§9 
Mötet avslutades av ordf. som tackade för visat intresse. 10 st juniorer voro närvarande.  
 
Justerat                                       Vänersborg som ovan 
Herbert Holm                               Herbert Holm t.f. sekr. 
 
 

VSS jun-sekt styrelse vid nystarten 1960 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
10 juni 1960 

§2 
Rapporterades att klubblokalen enl. en skrivelse från DK skall vara utrymd senast den 15 juni och 
beslöts att anskaffa en lastbil för transport av möblerna till Sikhall. Seglingsnämndens grejor får 
placeras i Arvid Petterssons båtskjul tv. Bojarna får, enl. löfte från Karlges, kvarligga på gården. 
Vidare meddelade ordf. att såsom tomboladagar erhållits den 19 och 20 augusti 1960. Beträffande 
lånet i sparbanken uppdrogs åt ordf och kassören att efterhöra bankens fodringar samt att anskaffa 
erforderliga handlingar. Här efter skall kallas till extra viktigt möte onsdgen den 15/6 kl 18:00.  
 

§5 
Herbert Holm meddelade att den gamla Junioravdelningen återupptagits så som särskild sektion med 
egen understyrelse! Och uppläste förslag till stadgar. Evert Johansson som ankommit senare till mötet 
anmärkte på att det finns stadgar för junioravdelning redan sedan 1932-33 och beslöts att de stadgarna 
och det nya förslaget skall samordnas. Samtidigt uppdrogs till jun-styrelsen att försöka ordna ett seglar 
läger i Sikhall under augusti.  
 

§6 
Sekr. meddelade att GKSS-ekorna tilldelats nummer 602 och 603. Saloonens eka har fått no 618 och 
ingen registreringsavgift skall utgå. Segel i Dacron har beställts för 320 kronor per styck hos Hasses 
Gbg. Lev. slutet juli, dock tillkommer 12 kronor i mätningsavgift plus oms.skatt.  
 
 
21 juni 1960   Extramöte 

§3 
Ordf. meddelade att det rörde sig om ett lån på 6000 :- och att banken fodrade borgen , enär klubbhuset 
stod på ofri grund. Detta belopp var avsett att fördelas enligt nedanst.  
4000:- för lösandet av GKSS-ekorna 
1366:- 14 öre för lösandet av tid.lån i Vbg SpB. 

Lars Holm  
Jan Johansson 

 
Yngve Larsson Jan Filipsson 

 
Stig Dahlöf 



633:- 86 öre för likvidering av rest räkning på hus och bryggbyggnad samt löp.utgifter 
 

§4 
Betr. Borgensmän meddelade ordf att Sune Gustafsson lovat skriva på. F.ö. förklarade sig följande 
villiga att vid behov teckna borgen V Andersson, S Lagergren, Å Karlsson, G Erlandsson, Herbert 
Holm, A Sjöstrand, B Andersson.  
 

§5 
Beslöts att borgensmännen, för sitt åttagande betr. i §3 omnämnda lån, så som säkerhet får 
motsvarande fodring i Sällskapet tillhörigt klubbhus å Sikhall, Gestad socken, samt  
i de två nyköpta GKSS-ekorna för 1960. Att utkvittera beloppet utsågos ordf. och kassören.  
 
 
1 aug 1960 

§1 
Efter ett förslag beslöt styrelsen att ett seglarläger skulle anordnas i sikhall den 12-13-14 augusti. 
Avsegling skall ske från båthamnen fredagen den 12 kl 18:00 Lördagen den 13 och söndagen den 14 
aug kappseglingar och teori lektioner. Det beslöts att anmälningar  och avgift som beräknades till 5 kr 
skall inlämnas senast onsdagen den 10 aug kl 18:00 till någon av styrelsens medlemmar.  
 
 

 
 
 
 
 

 
 

Kappsegling med GKSS-ekor under seglarläger. 
Klubben ägde tre egna ekor, 602 och 603 som byggdes 

på Munthers båtvarv utanför Trollhättan och 
bekostades genom lottförsäljning och lån samt 110-an 

som klubben fick av Vänersborgs Motorbåtsklubb. 



 
 

Kusinerna Ingbritt och Lasse Salonen i sin GKSS-eka, 618 
Som  föräldrarna  byggt i sitt snickeri. 

 
 
20 sep 1960 

§2 
Betr. klubblokalerna Vallgatan 21 godkändes d.s.mot att man ej betalar mer än ca. 15 kronor per 
Sällskap eller lika med renhållningskostnaderna. Det är dock mycket att diskutera så som el-strömmen, 
toilettfrågan, vatten, uppsnyggning och ev. ändr. av dörrposter. Kontakt med junioravdelningen bör 
hållas. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Teoriutbildning med Åke Eriksson som delar med sig av alla  
sina regel- och taktikkunskaper inför intresserade juniorer. 



Årsberättelse för VSS junior.sektion 1960 
 

Vi skall genom denna styrelseberättelse försöka redogöra och belysa det som hänt under det gångna 
året, eller skall vi säga halvåret, eftersom juniorsektionen inte startade förrän under senare halvåret 
1960.  
Styrelsen har haft följande sammansättning. Ordf. Jan Johansson, sekr. Yngve Larsson, kassör Lasse 
Holm, klubbmästare Jan Filipsson, materialförvaltare Stig Dahlöv och som revisorer och juniorledare 
har Herbert Holm och Åke Ericksson fungerat.  
Tillslutningen inom sektionen är mycket god, och intresset är glädjande nog i stigande. 
Medlemsantalet är vid årsskiftet 37st.  
De två ekor som VSS ställt till förfogande har utnyttjats flitigt och vi hoppas på fler flytetyg då 
medlemsantalet under kommande år säkerts kommer att öka avsevärt.  
Tre av grabbarna har varit i Lysekil och seglat Tärnunge och Gullmarseka om GP cupper.  
JanJohansson och Lasse Holm placerade sig som 4 med Tärnungen medan Yngve Larsson placerade 
sig som 3:a med Gullmarseka. Dessa hedersamma placeringar visar att de skött sig utmärkt. Ett 
seglarläger har vi haft i Sikhall under augusti månad med kappseglingsinstruktioner.  
Under lägertiden anordnades en seriekappsegling där Finland med Stig Dahlöv som rorsman utgick 
som segrare med 9 ¾ poäng, 2a Sverige rorsman Jan Johansson 6, 3a Norge rorsman Lasse Holm 3, 4a 
Frankrike rorsman Tom Andersson, 5a Danmark rorsman Yngve Larsson, 6a England rorsman J 
Filipsson.  
Två stadsdelsmästerskap för juniorseglare har även gått av stapeln. Den första seglingen var den 23/8 
där placeringen blev följande: 1a Nordstaden 7 ¼ poäng, 2a Egna hem 6 ¼ poäng, 3a Blåsut 5 ¼ 
poäng.  
Den andra var den 1/9 där placeringen blev följande : 1a Blåsut rorsman A.Linddahl, 2a Nordstaden 
rorsman A.Mårtenson, 3a Nordstaden rorsman B.Gustavson.  
Den ekonomiska sidan inom avdelningen är, vad som revisionsberättelsen visar god, och med det 
intresse som medlemmarna visat vid lotterier och dylikt, kan  kassan ytterligare förstärkas.  
En verkligt storslagen gåva har vi fått av Vänersborgs motorbåtsklubb som beslutat skaffa oss en 
segeleka  att utöka flottan med och vi äro dem synnerligen tacksamma.  
Till sist vill styrelsen tacka medlemmarna för det gångna året och hoppas på fortsatt gott samarbete 
som skall alstra en god sammanhållning och ett gott kamratskap samt en verklig seglaranda bland 
medlemmarna.  
 
Vänersborg den 30-12 1960 
VSS juniorsektion 
Yngve Larsson sekr. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
                                         Yngve Larsson riggar Gullmarsekan i Lysekil 

 



23 feb 1961 Årsmöte 
§9 

Skrivelser och rapporter  
A, Upplästes en skrivelse med rapport från vårt ombud Lennart Hemmingsson Karlstad över 
seglardagen i Malmö varav framgick att Sv.Seglarförbundet skall ansluta sig till Riksidrottsförbundet. 
Det föresades att det nog blir nödvändigt med en del organisatoriska ändringar och till detta ändamål 
har utsetts en kommitté best. av tre styrelseledamöter i SvSF och två stycken från de anslutna 
sällskapen. Bl.annat tänker man dela upp Vänern i två distrikt, nämligen Värmlands SF och 
Västergötlands SF, men detta skulle ju fördärva det gamla Vänerns seglarförbund. Orsaken lär vara att 
beträffande anslag och ditsr.mästerskap uppnå likformighet med de andra idrottsförbunden. Detta har 
väckt en storm av förbittring bland Vänern-seglare och upplästes en cirkulärskrivelse från SSW, däri 
de bedja Sällskapen slå vakt om den gamla och traditionsrika Seglarsammanslutningen med dess fina 
Vandringspriser och sin funktionsdugliga organisation.  
Årsmötet beslöt att VSS skall ingå såsom medlem i RF, hur det sedan skall bli med 
distriktsindelningen överläts på VSF:s styrelse och Seglardagen i midsommar.  
 
 

 
 

Lars Holm och Tom Andersson tar emot GKSS-ekan 110 av VMKs 
Ordförande Erik Kruding 

 
31 maj 1961 

§5 
Betr. sommarens seglingar beslöts att försöka få ”Cheire” och ”Belona” att representera vid 
seglingarna om ”Vänerpokalen” i Kristinehamn. Eventuellt försöka med Berthold Andersson/”Pepita” 
i GKSS-eke klassen skulle anmälas sällskapets  tre ekor ”Trötter”, ”Toker”och ”Butter” och dessutom 
räknade men Saloonens ”Glader”.  
I OK-jollarna hoppades man på Arne Olsson och Jan Johansson.  
Vid seglingarna i Lysekil räknar man med två lag (= tre juniorer).  
 



11aug 1961 
§1 

Herbert Holm och Gösta Johansson redogjorde för ungdomarnas begäran om att få en lokal för 
byggandet för Juniorbåtar, ett garage vore lämpligt men man får man räkna med ca. 600:-/år. Beslöts 
att Viktor Andersson i samråd med stadens ungdomskonsulent Göran Eriksson skall försöka ordna 
lokal, event. i ABF´s kursregi. Åke Karlsson åtog sig att vägleda ungdomarna i den mån han kan och 
hjälpa till med mallar för OK-jollar, vilka utlovats som lån från Åmål av En Herr Lindsjö. Sällskapet 
lovade att förskottera medel för lösen av material under en kortare tid.  
 
 
27 sep 1961 

§1 
Rapporterades att båtbyggarlokalen i gamla ELA saknar el-ljus och väntande man att förfoga över den 
till omkring den 2/10. Åke Eriksson åtog sig att beställa byggsatser för de fyra juniorer som garanterat 
medel för ett bygga, nämligen Eje Almhage, Stig Dallöf, Roger Lunqvist och Lars Åke Johansson. 
Verktyg får lånas ihop av deltagarna varvid H Holm och Å Karlsson lovade att vara behjälpliga. 
Sekreteraren och Å Karlsson diskuterar med ABF om lokalen. I mån av tillgång på plats skulle event. 
några optimistjollar få byggas.  
 

§2 
Ungd.led. meddelade att i samband med IoFn (idrotts-o.fritidsmämnden) söndagen den 1/10 skall 
anordna propaganda seglingar för juniorbåtar utanför Badhusparken. 10-11 optimistjullar med fem 
göteborgspojkar hade lovat sin medverkan varför dom och sex juniorer från Vbg skulle kunna få 
kappsegla. Vidare finnes ju en julle här (Edgar Petterssons) och den skulle seglas av Gunnar Svensson. 
En ungdomsorkester från Jättestens Ungdomsgård, Göteborg hade lovat att svara för 
musikunderhållningen till vilken högtalartillstånd hade erhållits. Vidare hade Lasse Dalqvist, Göteborg 
lovat att medverka med sånger och prata båtar samt fungera som speaker, helt utan kostnad. Dock 
skulle de medagerande bjudas på en middag, varefter Vänerborgsungdomen inbjöds på samkväm till 
vilket Pripp O.Lyckholm ställt en mängd ”festis” till förfogande. För att finansiera det hela anslogs 
kvarvarnade 150 st seglarmärken att säljas för 1 krona och dessutom skulle insamlingsbössor 
användas. I den mån arrangementet ej skulle gå ihop p.g.a.dåligt väder ets. , utlovade styrelsen på eget 
bevåg  100:- i bidrag ur sällskapets kassa och där med sanktionerades åtgärden. Man skulle även segla 
med de sex GKSS-ekorna och de två OK-jollar som finnes, varför det såg ut att bliva en verklig 
junorträff, (sen. med.att över 2000 pers voro åskådare).  
 
 

Det var en vacker syn när de små optimistjollarna startade. Vädret 
Var idealiskt med lagom vind och lugn sjö. 

 

Bland den den stora publiken syns  
bl.a. i mitten Britt Johansson och 
nedanför i vit kappa Boel Johansson 



 
 
 
 
27 sep 1961 

§3 
Rapporterade sekreteraren att planeringsarbetet på de nye uppläggingsplatsen belöpte sig på ca. 700:- 
denna gång. Bidrag hos Staden skall sökas och kommittérades inkommer med ett förslag om sakens 
reglering.  
Betr. IoFn:s inbjudan till ett informationsmöte beslöts att styrelsen och även andra intressenter om 
möjligt skola infinna sig. Ang. ungdomsldedarkurs åtog sig Gösta Johansson att deltaga under hösten-
61 för Sällskapets del.  
Rapporterade Åke Karlsson att klubbhuset var under målning och att golven i storstugan och  köket på 
Sikhall hade fernissats av Gösta Eriksson och Gunnar Erlandsson, varvid sekreteraren hade stått för 
transporten. 
Beträffande kursverksamheten i år åtog sig Åke Eriksson undervisning i splitsning och tagling och 
tänkte han sig segelmakare Malm som biträde (ev. bidrag genom ABF).  
 
 

Herbert Holm 
och legenden 
Lasse Dalqvist 
vid propaganda
seglingarna 
utanför 
Badhusparken  
1 oktober 1961 



 
 
 
25 mars 1962 

§7 
Meddelade ordf.att han erhållit bestämmelser för det nya Junior-vandringspriserna och upplästes 
följande:  
Stadgar för ”ela-kompassen”. 
Priset som är skänkt Elgsborgs Läns Annonsblad  skall tävlas om i klassen ”GKSS-ekor” bland 
juniorerna. Priset skall för att bli ständig egendom erövras tre gånger utan ordningsföljd. VSS står som 
arrangör för tävlingen som är öppen för alla juniorsammanslutningar.  
Fastställda i aug 1961.  
 
Härvid konstaterades att Lasse Bergbrant SS Gullmarg, Lysekil tog 1:a inteckningen söndagen den 6/8 
–61 vid seglingarna i Sikhall. 
 

Åke Karlsson hjälper 
VSS-juniorerna vid dom 
första OK-jollebyggena 

i Vänersborg. 
Fr.v. Åke Karlsson, 

Tom Andersson, 
Stig Dahlöf 

och 
Eje Almhage. 



 
 
 
 
Stadgar för vandringspriset ”Harry Dafgårds minne” 
Priset, som är skänkt av Harry Dafgårds Sterbhus, skall vara ständigt vandrande. Priset är uppsatt, att 
seglas om bland juniorer, i klass som VSS styrelse anser lämplig.  
Önskvärt är, att den klass som omfattar största antalet båtar, får tävla om priset, som således skulle 
kunna överflyttas från klass till klass, år för år.  
Priset kan , om sällskapet så bestämmer, en gång i framtiden vid någon extra prestation, eventuellt 
erövras för alltid.  
Fastställda i september 1961. 
Beslöts att man skall segla 2:a gången om priset sommaren 1962 och klassen bestämmes på vårmötet.  
 
 
 
 
 

Lasse Bergbrant 
med gast efter 

första segern om 
ELA-kompassen 



22 maj 1962 
§1 

Idr. o.Fn:s begäran om hjälp vid Optimist-och OK-jolle seglingarna den 28-30 maj bifölls, varvid 
beslöts att Gösta Johansson släpper till sin båt och VSS tillverkar och utlägger bojar för OK-jollarna. 
Seglingsnämnden och frivilliga hjälper till med starten.  
Vidare beslöts att Optimistseglare gärna får deltaga i VSS:s seglingar men kan juniorledare ej taga 
ansvar för dem på kvällsseglingarna. K.E.Johansson åtog sig att frambära detta på Idr.o.F.n:s möte i 
kväll och även hämta seglet till opt.jollen som VSS fått. 
OK-jollarna skall forceras så att så många som möjligt kan deltaga. Event. lånas en från Bröd.Karlge 
(f.d. Bengt Dafgårds).  
I samband härmed beslöts att VSS inköper plastmateriel till bojar gen.f:a Båt-tjänst. 
 
 

Ett vådligt äventyr med nya OK-jollar. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
6 juni 1962  

Hur gick nu detta till? 
Jo, tre segel- och fikasugna killar hade tänkt sig en trevlig 

seglats med fika i Ursandsstugan. 
Under fikat blåste det upp en frisk NO vind och det gällde 

att segla till stan fort inan sjön blev för grov. 
Väl ute så ökade både vågor och vind ytterligare och  det 
blev en kämpigt seglats då vi var oerfarna med-jollarna  

eftersom det var förstaåret vi seglade dessa. 
Det blev lite bad på seglatsen till stan. 

När v inärmade oss badhusparken var det helt svart med 
folk vid stranden,larmet hade gått, säker 200 

hundrapersoner, så det gjorde inte saken lättare utan det 
blev ytterligare bad på väg in i hamnen. 

När vi kom till våran jolleslip som låg längs in i 
hamnkanalen var det även där en stor publik och många 

klubbkompisar. 
Vi var rejält trötta då men båtarna lyftes upp på land av 
många starka armar så man trodde nästan man var på 

Thongaöarna. 
Det blev eskort hem på olika vis, någon t.o.m. med 

polisbil. 
Vilka var det då som ställde till det så här, 

jo det var Stig-Göran Dahlöf, Lars-Erik Holm och Jan 
Johansson som trots äventyret fotsatte att segla OK-jolle. 



6 juni 1962  
 

§4 
Kappseglingar: p.g.av båtbrist kommer VSS i år ej att anordna några ordinarie kappseglingar, men 
kommer junioravdelningen att arrangera desto fler.  
Därvid framkom att man hade följande priser:  
”ELA-kompassen” tre ggr rorsman,  öppen i Sikhall  GKSS. 
”Sparbankens” tre ggr rorsman,  VSS i Vänersborg  OK-julle 
”Vbg.Segelsällskap” tre ggr rorsman VSS i Vänersborg GKSS 
”Kokhuspojkarna” tre ggr rorsman VSS i Vänersborg Optimist 
”Harry Dafgårds minne” ständ. Vandr. VSS I Vänersborg eller Sikhall (flyttbart) 
Betr. segl. i Mariestad vid midsommar hyste man gott om att få en skuta ”Klaraborg” och skall VSS 
bidraga med transp. kostn. Samt med 400:- högst, rest. får uttagas av medresenärer bl.a. räknas även en 
hel del seniorer med fruar.  
Därvid meddelades att följ. båtar o. bes. ställer upp 
”OK-jollar”  Lars Åke Johansson, Stig Dalöf, Jan Johansson, Tom Andersson , Sven Å.Jacobsson, Eje 
Almhage och Gösta Johansson som reserv. 
”GKSS-ekor”: ”Glader”-Lasse Saloonen, Lars Röding . 
 ”Bess” Britt Gustavsson, Inger Wallenius. 
 ”Trötter” Kaj Andersson, Hasse Johansson 
 ”Toker” Ingbritt Saloonen, Birgitta Andersson 
 ”Butter” Bo Gillberg, Åke Sjöö 
Optimistjolle: ”No 211” Sten Å Karlsson 
Anmälan för såväl seglare som passagerare skall vara bindande och skall Wäinö Saloonen med biträde 
av Gösta Johansson och Åke Eriksson vara ledare för det hela.  
 
 

 
 

Strävsamma Ungdomledare i VSS på 60-talet som fick till en nytändninginom klubben 
Fr.v. Gösta Johansson, Herbert Holm, Åke Eriksson Och K-E Johansson. 

 
 
 



16 februari 1963   Årsmöte, jun.avd. 
§ 11 

Herbert Holm meddelade att han från Vänersborgs stads fritids och idrottsnämnd hade vi fått en 
förteckning över ungdomar som önskade bliva medlemmar vid vår sektion. Denna förteckning hade 
blivit uppställd vid en undersökning som hade gjorts vid skolorna i Vänersborg om ungdomarnas 
intresse för olika idrottsföreningar. 
Gösta Johansson lade fram förslag om att sekreteraren skulle skicka en personlig inbjudan till dessa 
ungdomar för att inbjuda dessa till vår sektion. 
 

§ 12 
Gösta Johansson redogjorde för ett program som skulle hållas måndagen den 18/2, alltså under den 
pågående skollovsveckan. Bl.a. skulle Lasse Dalqvist och Göran Andersson (flerfaldig SM-vinnare i Finn- 
och OK-jolle samt svensk repr. i finnjolle vid OS) underhålla ungdomarna och en frågetävling skulle hållas. 
Frågetävlingen skulle hållas mellan ett pojk- och ett flicklag, vardera bestående av tre medlemmar. 
Dessa lag skulle lämpligen uttagas under detta möte , vilket också skedde och fick följande 
sammansättning. Flicklaget; Britt Gustavsson, Margareta Horne, Ingbritt Salonen med Anngreth 
Johansson som reserv. Pojklaget; Hasse Johansson, Lasse Salonen och Dan Stark. 
 

§ 13 
GKSS-ekorna fick nya besättningar: 
110 an; Margareta Horne och Ann-Marie Gustafsson, 603 an; Åke Sjö och Östling, 
602 an; Håkan Lind och Uno Andersson, Optimistjollen skulle Bernt Pilfalck med bröder disponera. 
 
 
29 april 1963 

§12 
Nya frågor: 
A, Upplägningsplats för jollar. Härvid beslöts  att styrelsen med alla medel skall försöka få fram en 
upplagsslänt på västra sidan av norra jeteén. Det skulle passa bra nu när ändå Staden skall fylla ut 
Vassviken till parkeringsplatser och plantering. En bra körväg fram till 20-25meter bred gräsbacke 
som sluttar norrut i vattnet med en grässlänt, är det allmänna önskemålet. Här skulle få plats med 
mängder av jollar jämte mastställ och segelskåp. Eventuellt skulle väl en liten paviljong kunna 
uppföras för en billig peng, samt sist men inte minst blir platsen öppen och icke lämplig tillflyktsort för 
de suspecta individer som annars brukar  invadera vasskanten. Styrelsen har redan gjort vissa 
sonderingar och förslaget mötes med välvilja, varför det ej verkar ogenomförbart.  
 
 

Hårda tag för att upprätthålla VSS goda ryckte. 
 

2 jun 1963  Styrelsemöte jun-avd.  
§ 1 

Ordf. Jan Johansson öppnade mötet genom att hälsa de närvarande styrelsemedlemmarna hjärtligt 
välkomna. 
 

§ 2 
Orgf. Redogjorde för dagordningen som helt skulle behandla de inkomna klagomålen om sällskapets 
stuga i Sikhall. 
 

§ 3 
Ordf. läste upp en skrivelse som hade blivit översänd från den äldre huvudstyrelsen, där dom 
redogjorde för de klagomål som inkommit från sommarstugeägare vid Sikhall angående vissa juniorers 
dåliga uppträdande där. 



§ 4 
De närvarande styrelsemedlemmarna var fullt införstådda med att något måste göras för att icke 
segelsällskapets rykte skulle bliva vanärat. Efter en livlig diskussion beslöt styrelsen efter förslag av 
Yngve Larsson att den eller de medlemmar som uppförts sig på sådant sätt att ryktet kunde bliva 
skadat, skulle avstängas från stugan på en månad och om icke detta hjälpte skulle styrelsen ha 
möjlighet att avstänga de berörda för alltid. 
 

§ 5 
Mötet beslöt också att man hos den äldre styrelsen skulle begära att denna stadga efter huvudstyrelsens 
genomgång skulle kompletteras till de redan gällande stadgarna. 
 

§ 6 
Mötet avslutades av ordf. som tackade för visat intresse. 
 
Justerat     Vänersborg som ovan 
Jan Johansson    Yngve Larsson 
Ordf.     Sekret. 

 
Möjligt att det gjorde nytta då dessa regler aldrig behövt användas. 

 
 

18 juni 1963 
§9 

Beslutades att inbjuda till ”Grönviksträffen” den 15/9 –63 skulle utsändas till V.S.F:s medlemmar, 
Allingsås SS, Uddevalla jolleklubb, Marsstrands SS, Lysekils SS, Melleruds B.K., att OK skulle 
indelas i senior och juniorklasser.  
Startavgift : 10kr för Finn, OK. 5 kr, för Ekor och Optimist. 
 
 

Första Grönviksträffen 
26 aug 1963 

§4 
För seglingarna den 15 september 1963 beslutades: 
Seglingen döptes på H.Holms förslag till ”Grönviksträffen”. Inbjudan utskrives av Y.Larsson och Åke 
Eriksson samt kuverteras och postas av A.Sjöstrand. H.Holm ordnar med landgångar för sjösättning 
samt flaggstänger och flaggor. H.Holm och K-E Johansson ordnar med servering av varm dryck och 
smörgås till anmälda seglare. Följebåtar vidtalas av Gösta Johansson och Åke Eriksson. Gösta 
Johansson svarar för att sk ”Neapelbana” blir utlagd. H.Holm och A.Sjöstrand inköper priser.  
 

 



 

 
 
 



Under de nästkommande åren var Grönviksträffen den regatta som klubben arrangerade 
med deltagande av många duktiga seglare, både nationellt och internationellt.  

Det fanns både DM- SM-och VM segrare bland deltagarna 
Det var en trevlig regatta där alla deltagarna promenerade till Grönviksstugan ca 500 m söderut 

för att dricka varm choklad och äta smörgås 
 
 
 

 



 
 
 

Midsommarregattan och OK-SM, VM  1964

VSS första deltagande 
vid ett VM 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 



Lagsegrar under 1965 
 

Det var under ett flertal år ett givandet utbyte med Ljungskile SS, som lagsegling i OK, en träff i 
Sikhall och en i Ljungskile. Det var även lagsegling i samband med Vänerregattan under 
midsommarhelgen. VSS seglarna var framgångsrika med ett flertal lagsegrar. 
 
 

 

  
 
 

 
Några av klubbens duktiga OK.seglare 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

Till vänster 
Stig-Göran 
Dahlöf och till 
höger Tom 
Andersson 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Lars-Erik Holm 

Jan 
Johansson 

Tomas Lundgren 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

OK-jolle SM 1965 i Luleå var en stor 
upplevelse. Efter att ha kuskat 120 mil på 

den tidens vägar i regn och rusk hade 
stänkskärmar på trailers skakat av och 

båtbottnarna var som tvättbrädor. Det var 
bara fram med spackel och vattenslippapper 
för att fixa till detta bland myggor stora som 

helikoptrar. 
Det var tuffa förhållanden, av de 5 seglingar 
som genomfördes gick dom 4 första racen i 
vindstyrkor mellan 12-16 sekundmeter och 
den 5te  seglingen i 4-6 sekundmeter. VSS-
arna kämpade bra och seglingarnas enda tjej 
Ingbritt Salonen blev speciellt 
uppmärksammad för sin insatts, hon fick en 
fin 38 plats bland över 100 deltagare. 
Övrigas resultat se tidningsartikeln nedan. 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 



 
 
 
 
 



1966 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



1967 
 

 
 
 
 

 
 

Arne mårtensson tog hem ELA-kompassen för alltid. 



 



16 april 1968 
§7 

Sekreteraren fick i uppdrag att sätta upp skrivelse till Drätselkammaren om tillstånd att å ”Sanden” 
uppställa en mansksapsvagn  för förvaring av sällskapets material och att jämte ordförande 
underteckna densamme. 
 
27 aug 1968 

§4 
Sekreteraren meddelade att tillstånd att å ”Sanden” uppställa en arbetsbod sökts och erhållits samt att 
VMK tillskrivits med ej svarat.  
 
24 sep 1968 

§7 
För genomförande av Vänernregattan 1969 beslutades följande organisation:  
Regattachef: Nils Mattson 
Sekreterare: Abbe Sjöstrand 
Protestnämnd: Åke Eriksson , C-G Henningsson 
Hamnchef: Gösta Johansson, Gunnar Essenholm 
Seglingsnämnd: Lennart Larsson, Yngve Larsson, Berthold Andersson, Henry (Piola) Johansson, K.G 
Henningsson, Sven Thunberg som ordförande och sammankallande i respektive nämnd och med Gösta 
Johansson som teknisk rådgivare  vid möten och banläggning.  
Programredaktion: Lennart Larsson, Sven Pettersson, Yngve Larsson och Jan Johansson.  
Pressombud: Herbert Holm, Gunnar Rolander, H.Jansson.  
Priskommittée: Herbert Holm, V Salonen. 
Skrivbiträde: Britt-Marie Johansson 
Båtbesättningar för banläggning: 1. Stig Norberg och Åke Eriksson. 2. R Jonsson och Bror Jonsson. 
 
 
16 nov 1968 

§5 
Mötet beslöt att klubben skall sälja tre st GKSS-ekor och för dessa medel inköpa två st Triss-jollar. 
Försäljningen skall ske genom styrelsens försorg.  
 
 
15 jan 1969 

§10 
Telefonledes fattat beslut att på OK-förbundets förfrågan arrangera uttagningsseglingar  för SM , NM 
och VM, den 13-14 juni 1970 konfirmerades och skulle frågan föreläggas årsmötet för godkännande.  
 
 
1 juli 1969 

§3 
Rapporter: klubbens ansökan om bidrag för inköp av en Triss-jolle fick avslag hos drätselkammaren.  
Köpmannaföreningens guldmedalj för ”bästa idrottsman 1968 i Vänersborg” har tilldelats 
klubbmedlemmen Jan Johansson. Medaljen utdelades vid Midsommardagens seglarbankett i samband 
med Vänerregattan. Ögonblicket var smått historiskt så till vida att det var första gången en seglare 
erhöll den höga utmärkelsen.  
Kassören meddelade att arrendet för klubbhuset är betalt med 150 kr. Två st GKSS-ekor har sålts till 
ett pris av 800 kr/st och en för 900kr. Till dags dato har för programen inkommit 2950kr  varav 
”trycket” drar en kostnad av 2400 kr. Mellanskillnaden har gått till inköp ev en Triss-jolle.  



Från Maritima ungdomsstiftelsen har klubben fått ett bidrag på 750 kr. För ovanstående medel, 
resterande tillskjutet av klubben, har en st Triss-jolle inköpts för 4150 kr, kasören påpekade att en 
redogörelse skall tillsändas maritima ungdomsstiftelsen för deras bidrag.  
Kassören gjorde därefter  en prel. ekonomisk rapport om Vänerregattan, vilken ser ut att gå med vinst.  
Ordförande meddelade att klubben erhållit  ett standar från Mariestad SK att utdelas på 60-års 
jubileumet.  
Klubbmästaren rapporterade att ”Grönviksträffen” kolliderar med lilla OX-cupen i Mariestad. Mötet 
beslöt därför att ”Grönviksträffen”  resp. kräftskivan –oldboysseglingen skall byta plats. Enär OX-
cupen ej var medtagen i VSF:s segligsprogram, bestämdes att klubbens representanter VSF:s skall 
påpeka det olämpliga förfaringssättet vid nästa seglardag.  
Sekreteraren redogjorde för styrelsemötet med VSF samt de beslut som fattades under extra 
seglardagen i samband med Vänerregattan.  
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 



 
 

Strax efter start för Drakarna midsommar 1969 
 
 
 
5 aug 1969 

§6 
Till styrelses hade två förslag till hedersledamöter inkommit, nämligen Herbert Holm och Abbe 
Sjöstrand. Mötet beslöt att de båda föreslagna medlemmarna  skulle utnämnas till Hedersledamöter.  
 
28 okt 1969 

§5 
Styrelsen hade att besluta om lämpliga kandidater som skall erhålla klubbens utmärkelser vid 
jubileumet. Då dessa personers arbete inom klubben till stor del har skett innan nuvarande styrelsens 
”tid”, hade herrarna Holm och Sjöstrand in bjudits för att basvara frågor från styrelsemedlemmarna. 
Efter livligt diskuterande beslöt styrelsen enhälligt att följande personer skall få utmärkelser: 
Klubben standar: Sune Gustafsson, Gösta Eriksson, Åke Eriksson. 
Förtjänstmärke (Hedersnålen): K.G Johansson, Herbert Holm, Gösta Johansson, Stig Nordberg  samt 
Lennart ”Tarren” Abrahamsson.  
 
 
 



 



 



 
 


